Title (en)
Backlit false wall

Title (de)
Ruckwartig beleuchtete Blindwand

Title (fr)
Fausse paroi rétro-éclairée

Publication
EP 2610553 A1 20130703 (FR)

Application
EP 12197740 A 20121218

Priority
FR 1104172 A 20111230

Abstract (en)
The wall has a light source, and a translucent flexible web that is able to be hung by its edges. A fixing unit is provided in the edges of the web that
is fixed to a frame. A stringer is formed by a set of joined profiles. A set of receiving pieces is ready to cooperate with the fixing unit to maintain the
web. A light source including a set of electroluminescent diodes is integrated into the stringer. The diodes are integrated into a face of the stringer in
a direct or partial manner with regard to the flexible web.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une fausse paroi rétro-éclairée par au moins une source de lumiére et constituée d'au moins une nappe souple translucide
tendue accrochée par ses bordures pourvues de moyens d'accrochage a un cadre, ledit cadre étant constitué par une lisse formée de profils
aboutés et comprenant des organes de réception aptes a coopérer avec lesdits moyens d'accrochage pour maintenir ladite nappe souple
translucide tendue, remarquable en ce que ladite au moins source de lumiére est constituée par des diodes électroluminescentes intégrées a la
lisse.
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